

## **Our Lady of the Rosary College**

### **Application for S1 places after the release of SSPA results (2024-2025)**

Application period:

Date: 9 July 2024

Time: 9:00 a.m. – 12:00 noon and

2:00 p.m. – 4:00 p.m.

Application form can be downloaded from the link at the bottom of this page or obtained from our school office on 9 July 2024.

The completed application form should be submitted to our school together with copies of the following documents:

- P5 and P6 school reports; and
- Allocation Slip issued by EDB; and
- Identity document (e.g. Hong Kong Identity Card or Birth Certificate).

Applicants will have to participate in an assessment scheduled at 2:00 pm on 10 July 2024.

The S1 registration process will be finished at 4:00 pm, July 12. If there are vacancies, successful applicants will be notified by phone. Parents do not need to call the school office for inquiries.

**Parents are reminded to complete the registration procedure at their daughters' allocated schools first.**

## 聖母玫瑰書院

### 2024-2025 年度中一候補學位申請須知

報名日期及時間：

日期： 2024 年 7 月 9 日

時間： 上午 9:00 至中午 12:00；及  
下午 2:00 至 4:00

索取申請表格方法：

於本頁底部下載或

於 7 月 9 日當天到本校索取。

請把已填妥之報名表格，連同下列文件之副本交回本校：

- 小五及小六之成績表；及
- 教育局發出之派位證；及
- 身份證明文件 (如香港身份證或出世紙)。

所有申請者均須參加於 7 月 10 日下午 2:00 舉行之學業評估。

中一新生註冊程序將於 7 月 12 日下午 4:00 完結，如有學位空缺，將以電話通知被取錄之申請人，家長無須致電本校查詢。

請家長緊記，必須先往所獲派的中學註冊。